
Or.V.0062- 176/09

Protokół Nr 176/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 5 listopada 2009 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 5 listopada
2009  roku,  o  godz.  1030  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa
własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

3. Udzielenie  odpowiedzi  na  pisma  Wójta  Gminy  Dobrzyniewo  Duże  w
sprawie  przekazania  realizacji  przebudowy  drogi  powiatowej  w
miejscowości Kulikówka.

4. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Tykocina  w  sprawie
przebudowy drogi w miejscowości Siekierki.

5. Udzielenie  odpowiedzi  w  sprawie  zaopiniowania  przebudowy  drogi
wojewódzkiej na odcinku Krypno - Tykocin.

6. Zapoznanie się  z informacją Dyrektora PZD o terminie odbioru robót
realizowanego  zadania  pn.  „Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  1535B
Białystok-Kruszewo Etap I”.

7. Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie
zaplanowania na 2010 rok przebudowy dróg powiatowych.

8. Zapoznanie  się  z  pismem  Wójta  Gminy  Turośń  Kościelna  w  sprawie
potrzeb w zakresie inwestycji na drogach powiatowych.

9. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Poświętne w sprawie inwestycji
na drogach powiatowych.

10. Zapoznanie  się  anonsem  prasowym  o  stanie  chodników  na  terenie
Gminy Juchnowiec Kościelny.

11. Zapoznanie  się  z  uchwałą  Kolegium  RIO  o  umorzeniu  postępowania
nadzorczego dotyczącego uchwał  RPB odnośnie  inwestycji  na drogach
powiatowych.

12. Podpisanie pisma do Radnego Pana Zenona Żukowskiego w związku z
interpelacją o zniszczeniu drogi w miejscowości Jurowce.

13. Podpisanie  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Supraśla  w  sprawie
inwestycji na drogach powiatowych na terenie Gminy.

14. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  mieszkańców  wsi  Nowodworce  w
sprawie  przedłużenia  odcinka  przebudowywanej  nawierzchni  ulicy
Krynickiej w Nowodworach.



15. Podpisanie  wniosku  o  dokonanie  weryfikacji  zaproponowanej  oceny
merytorycznej wniosku.

16. Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku o dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok.

17. Rozpatrzenie  wniosku  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania
Kryzysowego w sprawie zmian w budżecie.

18. Podpisanie  pism  do  Dyrektorów  szkół  oraz  placówek  oświatowych  w
sprawie analizy zatrudnienia i wydatków poniesionych na wynagrodzenia
nauczycieli.

19. Zapoznanie  się  z  dokumentacją  dotyczącą  wymiany  okien  w  ZS  w
Czarnej Białostockiej oraz podjęcie decyzji w sprawie tej inwestycji.

20. Rozpatrzenie  wniosku  Wydziału  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju
Obszarów Wiejskich i Promocji w sprawie zmian w budżecie na 2009r.

21. Zapoznanie  się  z  uchwałą  RIO  dotyczącą  postępowania  nadzorczego
uchwały ZPB w sprawie zmian w budżecie.

22. Zapoznanie  się  z  planem  rzeczowo  -  finansowym  na  rok  2010
dotyczącym funkcjonowania Biblioteki Publicznej Powiatu Białostockiego
oraz zajęcie stanowiska w tej sprawie.

23. Omówienie  przy  udziale  Burmistrza  Łap  warunków  ewentualnego
przekazania Gminie Łapy budynku przychodni lekarskiej SP ZOZ przy ul.
Piaskowej.

24. Rozpatrzenie pisma Dyrektora SP ZOZ w Łapach w sprawie przyznania
dotacji na dofinansowanie zadań inwestycyjnych w 2010 roku.

25. Omówienie przy udziale Dyrektora SP ZOZ w Łapach przebiegu bieżącej
działalności szpitala.

26. Rozpatrzenie  pisma  Wspólnoty  Mieszkaniowej  przy  ul.  Słonimskiej  w
sprawie wydzierżawienia terenu pod parking dla mieszkańców.

27. Udzielenie odpowiedzi na pismo Klubu Sportowego „Sprząśla” w sprawie
nabycia budynku zabytkowej chaty.

28. Podpisanie  pisma  do  Dyrektora  Instytutu  Uprawy,  Nawożenia  i
Gleboznawstwa w Puławach w sprawie możliwości nabycia przez Powiat
Białostocki  prawa  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  położonej
przy ul. Borsuczej w Białymstoku.

29. Podpisanie  umowy  w  sprawie  udzielenia  Miastu  Białystok  pomocy
finansowej  związanej  z  kosztami  wynagrodzenia  przysługującego
zawodowej rodzinie zastępczej.

30. Podpisanie  wystąpienia  do Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w sprawie
dofinansowania  w 2010 roku kosztów prowadzenia  Warsztatów Terapii
Zajęciowej.

31. Podpisanie  aneksu  nr  5  do  umowy  o  warunkach  funkcjonowania  i
współfinansowania  ze  środków  PFRON  kosztów  działalności  WTZ  w
Czarnej Białostockiej.

32. Podpisanie  aneksu  nr  2  do  umowy  o  warunkach  funkcjonowania  i
współfinansowania  ze  środków  PFRON  kosztów  działalności  WTZ  w
Ogrodniczkach.
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33. Podpisanie  aneksu nr  1  do porozumienia  w sprawie pokrycia  kosztów
rehabilitacji uczestników pochodzących z terenu powiatu białostockiego
w WTZ w Raciborach Starych.

34. Zapoznanie  się  z  wystąpieniem  Dyrektora  DPS  w  Choroszczy  do
Ministerstwa  Pracy  i  Polityki  Społecznej  oraz  do  Podlaskiego  Urzędu
Wojewódzkiego w sprawie zwiększenia dotacji na utrzymanie Domu.

35. Rozpatrzenie wniosków PCPR w sprawie zmian w budżecie na 2009r.

36. Podjecie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  określenia  wartości
budynków  będących  własnością  Powiatu  Białostockiego  do  celów
ubezpieczenia majątku od ognia i innych zdarzeń losowych (442/09).

37. Omówienie zasad zawarcia od 1 stycznia 2010 roku umów najmu lokali
użytkowych w budynku przy ulicy Słonimskiej 15/1 w Białymstoku. 

38. Rozpatrzenie  wniosku  Wydziału  Organizacyjnego  w  sprawie  zmian  w
budżecie na rok 2009.

39. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2009 rok (443/09).

40. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu    nr 175/09 z dnia 29 października 2009 roku, przyjęli go jednogłośnie,
bez uwag.

Ad. 2

Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie
prawa własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu
Białostockiego  z  prośbą  o  podpisanie  wniosków  do  Wojewody  Podlaskiego  o
potwierdzenie prawa własności na rzecz Powiatu Białostockiego nieruchomości:

 położonej w obrębie Skrybicze, gmina Zabłudów, oznaczonej jako działka
nr 4/1 o powierzchni 0,0051 ha,

 położonej w obrębie Skrybicze, gmina Zabłudów, oznaczonej jako działka
nr 3/1 o powierzchni 0,0030 ha,

 położonej w obrębie Chraboły, gmina Dobrzyniewo Duże, oznaczonej jako
działka nr 867/1 o powierzchni 0,3954 ha,

 położonej w obrębie Brzozowo Muzyły, gmina Poświętne, oznaczonej jako
działka nr 43/6 o powierzchni 0,13 ha,

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana
Jarosława Wądołowskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał.
nr 2 - 5/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 
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Ad. 3

Udzielenie odpowiedzi na pisma Wójta Gminy Dobrzyniewo Duże w
sprawie  przekazania  realizacji  przebudowy  drogi  powiatowej  w
miejscowości Kulikówka.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektami  odpowiedzi  na  pisma  Wójta  Gminy  Dobrzyniewo  Duże  w  sprawie
przekazania  realizacji  przebudowy drogi  powiatowej  w miejscowości  Kulikówka
/zał. nr 6 -7/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegóły ww. zagadnienia.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
odpowiedzi, upoważniając do ich podpisania Pana Adama Kamińskiego –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 8 – 9/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 4

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo Burmistrza  Tykocina  w sprawie
przebudowy drogi w miejscowości Siekierki.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
propozycję  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Tykocina  w  sprawie  przebudowy
drogi w miejscowości Siekierki /zał. nr 10/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił, w ww. sprawę.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
propozycję  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 11/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 5

Udzielenie odpowiedzi w sprawie zaopiniowania przebudowy drogi
wojewódzkiej na odcinku Krypno - Tykocin.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, odczytał projekt opinii
Zarządu Powiatu Białostockiego w sprawie przebudowy drogi  wojewódzkiej  na
odcinku Krypno – Tykocin  /zał. nr 12/.

Wyjaśnienia w ww. sprawie przedłożył Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zauważył, iż na
posiedzeniu  w dniu  22  października  2009 roku  Zarząd Powiatu Białostockiego
wydał opinię odnośnie przebudowy drogi wojewódzkiej – przejście przez Tykocin.
Wówczas  opinia  została  uzupełniona  o  zapis  „Jednocześnie  wnioskujemy  o
uwzględnienie  w  projekcie  urządzeń  infrastruktury  drogowej  zabezpieczającej
miasto  Tykocin  przed  negatywnym  wpływem  ruchu  ciężkich  pojazdów
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transportowych”. Wicestarosta Powiatu Białostockiego, dodał iż opinia wydawana
w chwili obecnej dotyczy dalszej części tej drogi i zasugerował by uzupełnić jej
treść o podobne zdanie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
opinię,  wraz  z  poprawką  zgłoszoną  przez  Wicestarostę  Powiatu
Białostockiego,  do  podpisania  opinii,  upoważniono  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 13/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6

Zapoznanie się   z  informacją Dyrektora PZD o terminie  odbioru
robót   realizowanego  zadania  pn.  „Przebudowa  drogi  powiatowej  nr
1535B Białystok-Kruszewo Etap I”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
informację  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  o  terminie
odbioru robót realizowanego zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1535
B Białystok – Kruszewo Etap I” /zał. nr 14/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. informacją.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie
zaplanowania na 2010 rok przebudowy dróg powiatowych.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
pismo Burmistrza Choroszczy w sprawie zaplanowania na 2010 rok przebudowy
dróg powiatowych /zał. nr 15/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
dokonania analizy i przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Turośń Kościelna w sprawie
potrzeb w zakresie inwestycji na drogach powiatowych.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z pismem Wójta Gminy Turośń Kościelna w sprawie potrzeb w zakresie
inwestycji na drogach powiatowych /zał. nr 16/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  w  celu
dokonania analizy i przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.
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Ad. 9

Zapoznanie  się  z  pismem  Wójta  Gminy  Poświętne  w  sprawie
inwestycji na drogach powiatowych.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z pismem Wójta Poświętne w sprawie inwestycji na drogach powiatowych
/zał. nr 17/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  iż  z treści  tego pisma wynika, że Wójt  Gminy Poświętne
niewłaściwie zinterpretował treść pisma Zarządu Powiatu Białostockiego.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 10

Zapoznanie się anonsem prasowym o stanie chodników na terenie
Gminy Juchnowiec Kościelny.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu  anons  prasowy  o  stanie  chodników  na  terenie  Gminy  Juchnowiec
Kościelny /zał. nr 18/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił, iż widoczne jest na dołączonym do artykułu zdjęciu, iż ktoś
niszczy chodnik jeżdżąc po nim zamiast po zjeździe. W chwili obecnej pracownicy
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, ustalają kto jest właścicielem działki
do której wykonany jest zjazd. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. sprawą.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 11

Zapoznanie się z uchwałą Kolegium RIO o umorzeniu postępowania
nadzorczego dotyczącego uchwał RPB odnośnie inwestycji  na drogach
powiatowych.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
uchwałę  Kolegium  RIO  o  umorzeniu  postępowania  nadzorczego  dotyczącego
uchwał Rady Powiatu Białostockiego odnośnie inwestycji na drogach powiatowych
/zał. nr 19/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przypomniał  iż  Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zajmował  się  tą
sprawą  ma  posiedzeniu  w  dniu  1  października  2009  roku.  Zostały  wówczas
podpisane wyjaśnienia dotyczące ww. sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. sprawą.

Ad. 12
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Podpisanie  pisma  do  Radnego  Pana  Zenona  Żukowskiego  w
związku z interpelacją o zniszczeniu drogi w miejscowości Jurowce.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt pisma do Radnego Pana Zenona Żukowskiego w związku z interpelację o
zniszczeniu drogi w miejscowości Jurowce /zał. nr 20/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pismo,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 21/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 13

Podpisanie odpowiedzi  na pismo Burmistrza Supraśla w sprawie
inwestycji na drogach powiatowych na terenie Gminy.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
propozycję  odpowiedzi  na  pismo Burmistrza  Supraśla  w sprawie inwestycji  na
drogach powiatowych na terenie Gminy /zał. nr 22/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegóły ww. zagadnienia.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adma
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 23/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 14

Podpisanie odpowiedzi na pismo mieszkańców wsi Nowodworce w
sprawie  przedłużenia  odcinka  przebudowywanej  nawierzchni  ulicy
Krynickiej w Nowodworach.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu projekt odpowiedzi na pismo mieszkańców wsi Nowodworce w sprawie
przedłużenia  odcinka  przebudowywanej  nawierzchni  ulicy  Krynickiej  w
Nowodworcach.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegóły ww. zagadnienia.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. odpowiedzi, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 24/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 15

Podpisanie  wniosku  o  dokonanie  weryfikacji  zaproponowanej
oceny merytorycznej wniosku.
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Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektami wniosków o dokonanie weryfikacji zaproponowanej oceny
merytorycznej wniosku /zał. nr 25 – 26/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  iż  dokonana  została  już  merytoryczna  ocena  wniosków
przedłożonych  do  Narodowego  Programu Przebudowy  Dróg  Lokalnych  2008  –
2011, ww. pismo jest prośbą o ponowne dokonanie oceny merytorycznej wniosku
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1440 B na odcinku Topolany – droga nr 65”. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
propozycję ww. pisma, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego
– Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 27/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 16

Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku o dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
wnioskiem  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  sprawie
dokonania zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok /zał. nr 28/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił iż w lipcu 2009 roku wypadkowi uległo auto użytkowane na
terenie obwodu mostowo – drogowego w Surażu. Samochód został doszczętnie
zniszczony. W chwili obecnej jest tam używany samochód, który poprzednio był
eksploatowany na obwodzie drogowo – mostowym w Białymstoku, w związku z
czym  konieczny  jest  zakup  nowego  samochodu  dla  obwodu  drogowo  –
mostowego w Surażu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  po  zapoznaniu  się  z  ww.
wnioskiem, skierował  go do Pani  Marii  Borodziuk –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego w celu dokonania analizy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do
Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych i  Zarządzania Kryzysowego, o
przygotowanie  informacji  na  temat  ilości  posiadanych  samochodów
przez Zespół Szkół Mechanicznych w Łapach w latach 2004 – 2009.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku oraz Wydziałowi Budżetu i Finansów.

Ad. 17

Rozpatrzenie wniosku Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania
Kryzysowego w sprawie zmian w budżecie.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
wnioskiem Wydziału Spraw Społecznych i  Zarządzania Kryzysowego w sprawie
zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok /zał. nr 29/.

Pan  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego, w celu uwzględnienia w najbliższym projekcie uchwały
Zarządu Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na
2009 rok. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 18

Podpisanie pism do Dyrektorów szkół oraz placówek oświatowych
w  sprawie  analizy  zatrudnienia  i  wydatków  poniesionych  na
wynagrodzenia nauczycieli.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
propozycjami pism do Dyrektorów szkół oraz placówek oświatowych w sprawie
analizy zatrudnienia i wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli. 

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, omówiła szczegółowo ww. kwestię.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pisma, upoważniając do ich podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego /zał. nr 30/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 19

Zapoznanie się z dokumentacją dotyczącą wymiany okien w ZS w
Czarnej Białostockiej oraz podjęcie decyzji w sprawie tej inwestycji.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu  dokumentację  dotyczącą  wymiany  okien  w  Zespole  Szkół  w  Czarnej
Białostockiej /zał. nr 31/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  przypomniała,  iż  Zarząd  Powiatu  Białostockiego
zajmował  się już  tą sprawą w dniu 1 października 2009 roku oraz w dniu 15
października 2009 roku.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, wyjaśnił  iż w chwili
obecnej  dokonano  szczegółowej  analizy  ww.  zagadnienia.  Wątpliwości  budzi
kwestia  wymiany  stolarki  okiennej  na  parterze  budynku,  gdyż  rozważana  jest
zmiana użytkowania ww. części budynku. Nie ma natomiast takich wątpliwości w
kwestii pozostałych kondygnacji budynku. Starosta Powiatu Białostockiego dodał,
iż  w  tej  sprawie  przedłożona  została  interpelacja  Radnego  Rady  Powiatu
Białostockiego.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, przypomniała, iż
nadal konieczne jest przeprowadzenie przetargu na wymianę stolarki okiennej w
ww. budynku, gdyż w roku 2009 został już wyremontowany w nim dach. Jest to
bardzo wątpliwe, by Dyrektor Zespołu Szkół w Czarnej Białostockiej zdążyła w tak
krótkim czasie przeprowadzić ww. procedurę wraz z wymianą stolarki okiennej.
Być może rozsądniejszym rozwiązaniem byłoby wykonanie ww. zadania w roku
przyszłym.
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Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie postanowił, iż w roku
2009 nie zostanie dokonana wymiana stolarki okiennej w Zespole Szkół
w  Czarnej  Białostockiej  w  związku  ze  zbyt  krótkim  terminem
uniemożliwiającym  przeprowadzenie  przetargu  i  dokonanie  wymiany
okien  do  31  grudnia  2009  roku.  Jednocześnie  Zarząd  Powiatu
Białostockiego  postanowił  uwzględnić  w  projekcie  budżetu  Powiatu
Białostockiego  na  rok  2010  potrzebę  wymiany  stolarki  okiennej  w
Zespole Szkół w Czarnej Białostockiej i zabezpieczyć odpowiednią kwotę
na ten cel.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów oraz Wydziałowi Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 20

Rozpatrzenie  wniosku  Wydziału  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju
Obszarów Wiejskich i Promocji w sprawie zmian w budżecie na 2009r.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego  odczytał  zebranym
wniosek Wydziału Rolnictwa, Środowiska, Rozwoju Obszarów Wiejskich i Promocji
w sprawie zmian w budżecie na 2009 rok /zał. nr 33/.

Pani Monika Ratyńska – Dyrektor Wydziału Rolnictwa, Środowiska, Rozwoju
Obszarów  Wiejskich  i  Promocji,  wyjaśniła  iż  zmiany  te  są  spowodowane
koniecznością opłacenia nagród laureatom konkursów „Estetyczna i bezpieczna
zagroda  wiejska  Powiatu  Białostockiego”  oraz  „Estetyczne  i  bezpieczne
gospodarstwo agroturystyczne Powiatu Białostockiego”.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek,  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego  w  celu  ujęcia  go  w  najbliższym  projekcie  uchwały
Zarządu Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na
2009 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 21

Zapoznanie  się  z  uchwałą  RIO  dotyczącą  postępowania
nadzorczego odnośnie uchwały ZPB w sprawie zmian w budżecie.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu uchwałę  RIO dotyczącą postępowania  nadzorczego odnośnie  uchwały
Zarządu Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok
/zał. nr 33/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, wyjaśniła iż ww.
uwagi zostały uwzględnione w projekcie przedłożonej uchwały Zarządu Powiatu
Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. uchwałą.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 22
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Zapoznanie  się  z  planem  rzeczowo  -  finansowym  na  rok  2010
dotyczącym funkcjonowania Biblioteki Publicznej Powiatu Białostockiego
oraz zajęcie stanowiska w tej sprawie.

Pan Wiesław Pusz - Starosta Powiatu Białostockiego przywitał przybyłe na
posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  Panią  Jolantę  Tokarzewską  –
Głównego Księgowego Książnicy Podlaskiej  im. Łukasza Górnickiego oraz Panią
Małgorzatę Rokicką – Szymańską - Bibliotekarza Książnicy Podlaskiej im. Łukasza
Górnickiego. Poprosił przybyłą Panie o przedstawienie kwestii planu rzeczowo –
finansowego Biblioteki Publicznej Powiatu Białostockiego /zał. nr 34/.

Pani  Małgorzata  Rokicka  –  Szymańska  –  Kierownik  Biblioteki  Powiatowej
Książnicy Podlaskiej w Białymstoku, omówiła szczegółowo ww. plan rzeczowo –
finansowy. Podkreśliła, iż jako Kierownik Biblioteki, chce pozyskać jak najwięcej
środków  na  działalność  placówki.  Podkreśliła  rolę  jaką  odgrywa  kultura  w
kształtowaniu społeczeństwa.

Pani  Maria  Borodziuk –  Skarbnik  Powiatu Białostockiego,  wyjaśniła,  iż  w
stosunku do planowanego na rok 2010 budżetu Powiatu będą obowiązywały nowe
zasady tworzenia i trudno jest w tej chwili udzielić jednoznacznej odpowiedzi czy
będzie możliwe zwiększenie przekazywanej dotacji na funkcjonowanie Biblioteki
Powiatowej.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. planem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 23

Omówienie przy udziale Burmistrza Łap warunków ewentualnego
przekazania Gminie Łapy budynku przychodni lekarskiej SP ZOZ przy ul.
Piaskowej.

Pan Wiesław Pusz - Starosta Powiatu Białostockiego przywitał przybyłych
na  posiedzenie  Zarządu Powiatu Pana  Romana  Czepe –  Burmistrza  Łap,  Pana
Stanisława  Roszkowskiego  –  Zastępcę  Burmistrza  Łap  oraz  Pana  Dariusza
Polakowskiego  –  Kierownika  Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  Urzędu
Miejskiego  w  Łapach.  Na  wstępie  Pan  Wiesław  Pusz,  zapoznał  zebranych  z
pismem Urzędu Miejskiego w Łapach na temat nieruchomości nr 1172 położonej
w Łapach przy ulicy Piaskowej /zał. nr 35/.

Pan Roman Czepe –  Burmistrz  Łap,  przypomniał  iż  wcześniej  z  różnych
przyczyn  przejęcie  przez  Gminę  Łapy  ww.  nieruchomości  nie  było  możliwe.
Burmistrz  Łap,  poinformował  o  możliwości  utworzenia  w  Łapach  Parku
Przemysłowego.  Omówił  szczegółowo  sytuacją  jaka  zaistniała  w  Gminie,  po
ogłoszeniu  upadłości  ZTNK  w  Łapach.  Pan  Roman  Czepe,  przypomniał  iż  na
ostatniej Sesji Rady Powiatu Białostockiego, Rada zezwoliła na sprzedaż Gminie
Michałowo nieruchomości z 50 % bonifikatą. Jednocześnie Burmistrz Łap, obiecał
iż  w  przypadku  przejęcia  przez  Gminę  ww.  nieruchomości  nadal  będzie  tam
prowadzona działalność medyczna.

Pan  Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśnił,  iż  każda
decyzja  odnośnie  sprzedaży  nieruchomości  stanowiących  mienie  Powiatu  jest
podejmowana  indywidualnie,  po  dokładnym  przeanalizowany  zagadnienia.
Przypomniał,  iż  w  chwili  obecnej  w  budynku  przy  ulicy  Piaskowej  mieści  się
poradnia rehabilitacyjna przy SP ZOZ’ie.
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Pan  Janusz  Krzysztof  Rainko  –  Dyrektor  SP  ZOZ  w  Łapach,  wyjaśnił,  iż
pomysł sprzedaży budynku przy ulicy Piaskowej wynika z tego, że SP ZOZ tylko w
niewielkiej części (około 250 m2) wykorzystuje budynek pod swoją działalność. Ta
działalność niekoniecznie musi być prowadzona w tym budynku. Utrzymanie tego
budynku, w takim stanie w jakim on znajduje się w chwili obecnej nie stanowi
problemu.  Szpital  jest  w stanie  go  utrzymać za  środki  pobierane za  wynajem
pomieszczeń. Główny kłopot to wykonanie kapitalnego remontu, na który SP ZOZ
w  chwili  obecnej  nie  stać.  Stwierdził,  iż  dzięki  zobowiązaniu  Burmistrza  do
prowadzenia w budynku przy ulicy Piaskowej nadal działalności medycznej, nie
widzi  on  przeciwwskazań  do  przekazania  ww.  nieruchomości.  Na  razie  nie
wiadomo  jaki  będzie  koszt  przeniesienia  poradni  należącej  do  SP  ZOZ’u
znajdującej  się  w budynku przy ulicy  Piaskowej.  Aby to ustalić  konieczne  jest
opracowanie stosownej  dokumentacji.  Pan Janusz  Krzysztof  Rainko zapytał  czy
Gmina chce wyznaczyć jakiś konkretny termin do jakiego poradnia rehabilitacyjna
musi zostać przeniesiona do budynku przy ulicy Korczaka w przypadku wyrażenia
zgody na jego sprzedaż.

Pan  Roman  Czepe  –  Burmistrz  Łap,  odpowiedział  iż  Gmina  nie  chce
wyznaczać żadnego konkretnego terminu, ale najlepiej byłoby gdyby to nastąpiło
w ciągu 2010 roku.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zasugerował iż Powiat
chętniej  sprzeda Gminie Łapy nieruchomość położoną przy ulicy Piaskowej  niż
odda ją w formie darowizny. Wyjaśnił,  iż łatwiej będzie do takiego rozwiązania
przekonać Radę Powiatu Białostockiego. Poinformował, iż w chwili obecnej sprawa
zostanie skierowana pod obrady Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu
Białostockiego i  dopiero wtedy po wydaniu opinii  przez Komisję będzie można
podjąć jakąkolwiek decyzję w tej sprawie.

Pan Stanisław Roszkowski  – Zastępca Burmistrza Łap,  zapytał  o decyzję
Zarządu  odnośnie  kwestii  zapisania  na  rok  2011  kwoty,  która  została
„oszczędzona”  w  wyniku  przetargu  na  wykonanie  remontu  nawierzchni  ul.
Nowowiejskiej  i  Grzybowej  w  Łapach  w  roku  2008  na  zadania  na  drogach
powiatowych  na  terenie  Gminy  Łapy  w  roku  2011.  Zauważył,  iż  zaistniało  tu
pewne nieporozumienie.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, wyjaśnił iż w chwili
obecnej  Zarząd  Powiatu  Białostockiego  nie  może  podjąć  żadnych  wiążących
decyzji w tej kwestii z powodu braku przedstawicieli Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku  na  posiedzeniu  Zarządu.  Jednocześnie  poprosił  o  przysłanie
wyjaśnień w tej kwestii na piśmie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  skierował  pod  obrady  Komisji
Infrastruktury Technicznej, kwestię sprzedaży nieruchomości położonej
przy  ul.  Piaskowej  w  Łapach,  Urzędowi  Gminy  Łapy,  z  wnioskiem  o
zaopiniowanie tej kwestii. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

Ad. 24

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach  w  sprawie
przyznania  dotacji  na  dofinansowanie  zadań  inwestycyjnych  w  2010
roku.
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Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  odczytał  pismo
Dyrektora  SP  ZOZ w Łapach  w sprawie  przyznania  dotacji  na  dofinansowanie
zadań inwestycyjnych w 2010 roku /zał. nr 36/.

Pan  Janusz  Krzysztof  Rainko  –  Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łapach, omówił szczegółowo plany inwestycyjne SP
ZOZ w Łapach na rok 2010.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, wyjaśniła iż nie
wiadomo jak będzie się kształtował budżet Powiatu Białostockiego w roku 2010 i
nie  można  w  chwili  obecnej  jednoznacznie  stwierdzić  czy  z  budżetu  Powiatu
będzie możliwe udzielenie tak wysokiego wsparcia finansowego w roku 2010 jak
w 2009. Zauważyła jednak,  iż jeśli  Zarząd Powiatu Białostockiego zaakceptuje
takie  rozwiązanie  to  możliwe  będzie  przekazanie  pieniędzy  pozyskanych  ze
sprzedaży nieruchomości położonej przy ulicy Piaskowej w Łapach na potrzeby SP
ZOZ w Łapach.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
możliwość wskazaną przez Panią  Marię  Borodziuk – Skarbnik  Powiatu
Białostockiego.

Jednocześnie  Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,
zauważył,  iż  w takiej  sytuacji  Dyrektor  SP  ZOZ w Łapach,  powinien zająć się
kwestią wyceny ww. nieruchomości.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 25

Omówienie  przy  udziale  Dyrektora  SP  ZOZ w Łapach  przebiegu
bieżącej działalności szpitala.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, poprosił Pana
Janusza  Krzysztofa  Rainko  –  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Łapach o omówienie sytuacji bieżącej w placówce.

Pan Janusz Krzysztof Rainko – Dyrektor SP ZOZ w Łapach, poinformował iż
szpital  będzie  miał  nadwykonanie  w  stosunku  do  przyjętego  planu.  Omówił
szczegółowo działania, które zostały podjęte w celu zmniejszenia strat wynikłych
z działalności SP ZOZ w Łapach. W najgorszym przypadku wynik finansowy SP
ZOZ  w  Łapach  może  wynieść  –  610 000  złotych.  W tej  chwili  na  miesięczny
przychód  w  wysokości  980 000  złotych,  koszty  bieżącego  funkcjonowania  to
999 000  złotych.  Do  zbilansowania  się  miesięcznego  brakuje  około  20 000
złotych.  Omówił  szczegółowo  kwestię  kosztów  zatrudnienia  pracowników  i
wyżywienia w SP ZOZ w Łapach.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  sytuacją  bieżącej
działalności  Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej  w
Łapach.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 26

Rozpatrzenie pisma Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Słonimskiej
w sprawie wydzierżawienia terenu pod parking dla mieszkańców.
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Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, odczytał pismo
Wspólnoty  Mieszkaniowej  przy  ulicy  Słonimskiej  w  sprawie  wydzierżawiania
terenu pod parking dla mieszkańców /zał. nr 37/.

Pani Anna Szczepańska – Sekretarz Powiatu Białostockiego wyjaśniła, iż nie
ma możliwości  wydzierżawienia terenu dla ww. wspólnoty mieszkaniowej, gdyż
istniejący parking przy ulicy Słonimskiej jest w chwili obecnej zbyt mały jak na
potrzeby  funkcjonujących  tam  zakładów  opieki  zdrowotnej,  Powiatowego
Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  i  Powiatowej  Poradni  Psychologiczno
Pedagogicznej. Dodatkowy wpływ na duże obciążenie ww. terenu parkingowego
ma bliskość  Urzędu Miejskiego.  Wydzierżawienie  terenu  dla  wspólnoty  utrudni
jeszcze bardziej zaistniałą sytuację. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  celu
przygotowania odpowiedzi odmownej.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 27

Udzielenie odpowiedzi na pismo Klubu Sportowego „Sprząśla” w
sprawie nabycia budynku zabytkowej chaty.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt  pisma  Klubu  Sportowego  „SPRZĄŚLA”  w  sprawie  nabycia  budynku
zabytkowej chaty /zał. nr 38/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  pisma,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana Wiesława Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 39/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 28

Podpisanie  pisma  do  Dyrektora  Instytutu  Uprawy,  Nawożenia  i
Gleboznawstwa w Puławach w sprawie możliwości nabycia przez Powiat
Białostocki  prawa  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  położonej
przy ul. Borsuczej w Białymstoku.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  pisma  do  Dyrektora  Instytutu  Uprawy,  Nawożenia  i
Gleboznawstwa  w  Puławach  w  sprawie  możliwości  nabycia  przez  Powiat
Białostocki  prawa  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  położonej  przy  ul.
Borsuczej w Białymstoku /zał. nr 40/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
propozycję pisma, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusz
– Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 41/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 29
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Podpisanie umowy w sprawie udzielenia Miastu Białystok pomocy
finansowej  związanej  z  kosztami  wynagrodzenia  przysługującego
zawodowej rodzinie zastępczej.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
zebranych z  projektem umowy w sprawie udzielenia  Miastu  Białystok pomocy
finansowej  związanej  z  kosztami  wynagrodzenia  przysługującego  zawodowej
rodzinie zastępczej oraz pisma przewodniego do Prezydenta Miasta Białegostoku
w tej sprawie /zał. nr 42 - 43/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku,  przypomniała  zebranym,  iż  na  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego  w  dniu  29  października  2009  roku,  Rada  podjęła  uchwałę
umożliwiającą  Zarządowi  udzielenie  ww.  pomocy  finansowej  i  zawarcie
odpowiedniej umowy w tej kwestii z Miastem Białystok. Zaproponowała Członkom
Zarządy  by  w  chwili  obecnej  przesłać  do  Prezydenta  Miasta  Białegostoku
propozycję umowy. W przypadku zaakceptowania jej przez władze Miasta umowa
ta  została  by  podpisania  przez  dwóch  upoważnionych  do  tego  przez  zarząd
Powiatu jego Członków.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
propozycję  ww.  umowy,  upoważniając  do  jej  podpisania  po
zaakceptowaniu przez Prezydenta Miasta Białegostoku, Pana Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego
– Wicestarostę Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani Marii
Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego.  Do  podpisania  pisma
przewodniego, upoważniono Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu
Białostockiego /zał. Nr 44/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 30

Podpisanie  wystąpienia  do  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w
sprawie dofinansowania w 2010 roku kosztów prowadzenia Warsztatów
Terapii Zajęciowej.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński, odczytał projekt
pisma do Burmistrza Czarnej Białostockiej w sprawie dofinansowania w 2010 roku
kosztów prowadzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej /zał. nr 45/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku,  wyjaśniła,  iż  Gmina Czarna Białostocka od roku 2008
wspiera  finansowo  działalność  Warsztatów  Terapii  Zajęciowej  w  Czarnej
Białostockiej.  Konieczne jest  ustalenie czy Gmina przewiduje takie wsparcie w
roku 2010, gdyż musi ono zostać ujęte w projekcie budżetu Powiatu na rok 2010,
stąd przedłożona propozycja pisma. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pismo,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 46/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 31
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Podpisanie aneksu nr 5 do umowy o warunkach funkcjonowania i
współfinansowania  ze  środków  PFRON  kosztów  działalności  WTZ  w
Czarnej Białostockiej.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał
zebranym  projekt  aneksu  nr  5  do  umowy  o  warunkach  funkcjonowania  i
współfinansowania  ze  środków  PFRON  kosztów  działalności  WTZ  w  Czarnej
Białostockiej /zał. nr 47 - 48/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, wyjaśniła iż zmiany te dotyczą wydatkowania środków
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  Są to niewielkie
zmiany.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
aneks, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  /zał.  nr  49/.  Do  podpisania  pisma
przewodniego  upoważniono  Pana Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego /zał. Nr 50/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 32

Podpisanie aneksu nr 2 do umowy o warunkach funkcjonowania i
współfinansowania  ze  środków  PFRON  kosztów  działalności  WTZ  w
Ogrodniczkach.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
Członków  Zarządu  z  projektem  aneksu  nr  2  do  umowy  o  warunkach
funkcjonowania i współfinansowania ze środków PFRON kosztów działalności WTZ
w Ogrodniczkach /zał. nr 51 – 52/. 

Wyjaśnienia  w ww.  kwestii  przedłożyła  Pani  Elżbieta  Anna  Turczewska –
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku. Poinformowała,
iż są tu niewielkie zmiany dotyczące wydatkowania środków PFRON.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
aneks, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  /zał.  Nr  53/.  Do  podpisania  pisma
przewodniego, upoważniono Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu
Białostockiego /zał. nr 54/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 33

Podpisanie  aneksu  nr  1  do  porozumienia  w  sprawie  pokrycia
kosztów  rehabilitacji  uczestników  pochodzących  z  terenu  Powiatu
Białostockiego w WTZ w Raciborach Starych.
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Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał
Członkom Zarządu propozycję aneksu nr 1 do porozumienia w sprawie pokrycia
kosztów rehabilitacji uczestników pochodzących z terenu Powiatu Białostockiego
w WTZ w Raciborach Starych /zał. nr 55/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku,  przypomniała  iż  na  jednym  z  październikowych
posiedzeń  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  była  przedstawiana  informacja
odnośnie przedłożenia przez Zarząd Powiatu Wysokomazowieckiego ww. aneksu.
Jednak niemożliwe było wówczas jego zawarcie  z  racji  braku zabezpieczonych
środków na odpowiednim paragrafie w budżecie Powiatu Białostockiego na 2009
rok.  Na Sesji  Rady Powiatu Białostockiego w dniu 29 października  2009 roku,
zostały zaakceptowane i uchwalone zmiany w budżecie Powiatu Białostockiego,
umożliwiające podpisanie w chwili obecnej ww. aneksu.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. ww. aneksu, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza
–  Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 56 - 57/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 34

Zapoznanie się  z  wystąpieniem Dyrektora DPS w Choroszczy do
Ministerstwa  Pracy  i  Polityki  Społecznej  oraz  do  Podlaskiego  Urzędu
Wojewódzkiego w sprawie zwiększenia dotacji na utrzymanie Domu.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał
zebranym  wystąpienie  Dyrektora  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Choroszczy  do
Ministerstwa  Pracy  i  Polityki  Społecznej  oraz  do  Podlaskiego  Urzędu
Wojewódzkiego w sprawie zwiększenia dotacji na utrzymanie Domu /zał. nr 58/.

Pani  Elżbieta Anna Tuczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku,  wyjaśniła  iż  na  domy  pomocy  społecznej  dla  osób
przewlekle  psychicznie  chorych  Powiat  Białostocki  nie  otrzymuje  dotacji  w
wysokości  różnicy  między  kosztem  utrzymania,  a  średnią  miesięczną
odpłatnością  na  tzw.  pensjonariuszy  przyjętych  na  starych  zasadach.  W
przypadku  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Choroszczy  ma  to  duże  znaczenie,
dlatego  że  tam  jest  jeszcze  270  takich  osób.  W  przypadku  pensjonariuszy
przyjętych na nowych zasadach cały koszt utrzymania jest pokrywany. Różnice
pomiędzy dotacją a kosztem faktycznym są pokrywane przez gminy.  Dyrektor
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku, zauważyła iż problem ten
dotyczy również Domu Pomocy Społecznej w Jałówce.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 35
Rozpatrzenie  wniosków  PCPR  w  sprawie  zmian  w  budżecie  na

2009r.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
Członków  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  z  wnioskami  Powiatowego  Centrum
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Pomocy Rodzinie w Białymstoku w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok
/zał. nr 59 - 60/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, wyjaśniła iż ww. zmiany dotyczą funkcjonowania Ośrodka
Interwencji  Kryzysowej  w  ramach  struktur  Powiatowego  Centrum  Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku,  planu  finansowego  Domu  Pomocy  Społecznej  w
Czerewkach. Są też zmiany zgłoszone przez Dyrektora Ośrodka Pomocy dla Osób
z Zaburzeniami Psychicznymi. Dotyczą one między innymi zwiększenia środków
na wynagrodzenia  osobowe  oraz  zakup  materiałów i  wyposażenia  oraz  zakup
usług pozostałych,  poprzez zmniejszenie środków na zakup energii  i  szkolenie
pracowników. 

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, poinformowała iż
zmiany  w  budżecie  dotyczące  Ośrodka  nie  mogą  zostać  zaakceptowane  bez
dodatkowych wyjaśnień i uzasadnienia. Zwiększenie środków na wynagrodzenia
osobowe i pracowników może sugerować zatrudnienia kolejnej osoby w Ośrodku,
co de facto powoduje skutki finansowe także na rok 2010 i następne. Być może
Dyrektor  podniósł  zarobki  pracownikom,  co  również  pociągnie  za  sobą  skutki
finansowe  na  lata  następne.  Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego,  przypomniała  iż  w  roku  2009  już  były  zwiększane  środki  na
wynagrodzenia w Ośrodku. Było to robione po przeprowadzeniu dokładnej kontroli
przez  audytora  wewnętrznego  zatrudnionego  w  Starostwie  Powiatowym  w
Białymstoku  oraz  pracowników  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w
Białymstoku.  W  wyniku  tej  kontroli  ustalono  o  jaką  kwotę  konieczne  jest
zwiększenie  środków  na  wynagrodzenia  pracownicze  w  Ośrodku.  Pani  Maria
Borodziuk,  przypomniała  iż  Powiat  Białostocki  na  funkcjonowanie  Ośrodka
otrzymuje dotację z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego i  w ramach tej dotacji
powinien funkcjonować Ośrodek. Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła iż
może watro by sprawdzić kwestię realizacji zaleceń pokontrolnych z ww. kontroli.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek, z wyjątkiem zmian dotyczących Ośrodka Wsparcia dla Osób z
Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach. Ww. wniosek został skierowany
do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  w  celu
uwzględnienia  w  najbliższym  projekcie  uchwały  Zarządu  Powiatu
Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 36
Podjecie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  określenia  sumy

ubezpieczenia poszczególnych budynków będących własnością Powiatu
Białostockiego  do  celów  ubezpieczenia  majątku  od  ognia  i  innych
zdarzeń losowych (442/09).

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  przestawił
zebranym  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  określenia  sumy
ubezpieczenia  poszczególnych  budynków  będących  własnością  Powiatu
Białostockiego  do  celów  ubezpieczenia  majątku  od  ognia  i  innych  zdarzeń
losowych /zał. nr 61/.

Dyrektor Wydziału Organizacyjnego – Pani Hanna Tołłoczko, poinformowała
iż w roku 2009 konieczne jest ogłoszenie przetargu na ubezpieczenie majątku
Powiatu  Białostockiego,  w  związku   z  czym zaszła  potrzeba  ustalenia  według
jakiej  wartości  należy  majątek  Powiatu  ubezpieczać  /zał.  nr  62/.  Brokerzy
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prowadzący tę sprawę sugerują by podnieść wartość m2 budynków, w których
prowadzi  się  główną  działalność  statutową  do  2 000  złotych.  Budynki
gospodarcze  i  pomocnicze  wycenić  na  800 złotych  za  m2.  To  przełoży  się  na
wysokość składki.  Po przeanalizowaniu kwestii  zgłoszono jednak propozycje by
zróżnicować  stawki.  Dla  budynku  Starostwa  Powiatowego  w  Białymstoku,
nieruchomości przy ulicy Słonimskiej w Białymstoku oraz mieszkanie znajdujące
się  w  zarządzie  Domu Dziecka  w  Krasnem przy  ulicy  Wąskiej  w  Białymstoku
przyjęto stawkę 2 000 złotych, dla budynków tzw. głównych znajdujących się poza
Białymstokiem 1 500 złotych,  budownictwo mieszkalne  3 000 złotych,  budynki
pomocnicze  500  złotych.  Przy  takich  stawkach  kwota  ubezpieczenia  to  około
60 000 złotych.

Ponadto Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zauważył iż
do tej pory nie została uregulowana kwestia przekazania majątku dla Burmistrza
Supraśla.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do  Wydziału
Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  o  podjęcie  działań  zmierzających  do
uregulowania zaistniałej tej sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwalę  nr
442/09  z  dnia  5  listopada  2009  roku  w  sprawie  przyjęcia  zasad
określenia  sumy  ubezpieczenia  poszczególnych  budynków  będących
własnością Powiatu Białostockiego do celów ubezpieczenia majątku od
ognia i innych zdarzeń losowych /zał. nr 63/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Wydziałowi Organizacyjnemu
oraz Wydziałowi Geodezji, Katastru i Nieruchomości.

Ad. 37
Omówienie zasad zawarcia od 1 stycznia 2010 roku umów najmu

lokali użytkowych w budynku przy ulicy Słonimskiej 15/1 w Białymstoku.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  poprosił  Pana
Czesława Bartoszewicza – Dyrektora Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości
o  przedstawienie  sytuacji  dotyczącej  zawierania  umów najmu  pomieszczeń  w
budynku przy ulicy Słonimskiej 15/1.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości,  poinformował,  iż  zaistniała  konieczność  przedłużenia  umów
najmu  pomieszczeń  z  najemcami  w  budynku  przy  ulicy  Słonimskiej  15/1  w
Białymstoku.  W  chwili  obecnej  jest  zawarte  szesnaście  takich  umów  z  czego
piętnaście kończy się w grudniu 2009 roku. Uchwała Rady Powiatu Białostockiego,
mówi  że  jeśli  ktoś  zawiera  umowę najmu na  okres  ponad  pięciu  lat  lub  jeśli
umowa zawarta została po rozstrzygnięciu przetargu, to jeśli  na trzy miesiące
przed  wygaśnięciem  umowy  wystąpi  z  wnioskiem  o  przedłużenie  umowy,  to
można  ją  przedłużyć  bez  przetargu  bądź  zgody  Rady  Powiatu  Białostockiego.
Należy  tylko  ustalić  średnią  stawkę  pobieraną  za  wynajem  pomieszczeń  na
terenie miasta Białegostoku, tak by można było zaktualizować stawki pobierane
od  najemców.  Możliwe  będzie  wówczas  podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu
Białostockiego ustalającej stawki wynajmu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  postanowił,  iż
konieczne jest ustalenie średniej stawki za wynajem pomieszczenia za
m2 na  terenie  miasta  Białegostoku,  ogłosić  przetarg  na  wynajem
pomieszczeń  zajmowanych  w  chwili  obecnej  przez  Powiatowy
Inspektorat  Nadzoru  Budowlanego.  Umowy  z  dotychczasowymi
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najemcami przedłużyć na okres dwóch lat, negocjując stawki za najem. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 38 

Rozpatrzenie wniosku Wydziału Organizacyjnego w sprawie zmian
w budżecie na rok 2009.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
wnioskiem Wydziału Organizacyjnego w sprawie zmian w budżecie na rok 2009
/zał. nr 64/.

Wyjaśnienia w ww. sprawie przedłożyła Pani Anna Szczepańska – Sekretarz
Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
wniosek,  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego, w celu ujęcia w najbliższym projekcie uchwały Zarządu
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2009
rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 39
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  na  2009  rok

(443/09).

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok
/zał. nr 65/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, omówiła szczegóły
ww. projektu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
443/09  z  dnia  5  listopada  2009  roku  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Powiatu na 2009 rok /zał. nr 66/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 40
Sprawy różne.

W  sprawach  różnych  Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu
Białostockiego,  zapoznał  Członków  Zarządu  z  zawiadomieniami  Podlaskiego
Urzędu  Wojewódzkiego  WG.V.GS.77231-2/77-85/09,  WG.V.MAO.77231-2/76/099,
WG.V.MAO.77231-2/116/09 oraz WG.V.MAO.77231-2/117/09 /zał. nr 67 – 70/. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.
zawiadomieniami.

Ponadto Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, poinformował
o  zaproszeniu  wystosowanym  przez  Lokalną  Grupę  Działania  „Puszcza
Knyszyńska”  do  wspólnego  wyjazdu  przedstawicieli  Zarządu  Powiatu
Białostockiego do Francji.
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  wskazał  do  ww.
wyjazdu  Pana  Adama  Kamińskiego  –  Wicestarostę  Powiatu
Białostockiego oraz Pana Ireneusza Ordziejewskiego – Członka Zarządu
Powiatu Białostockiego.

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego  posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 5 listopada 2009 roku dobiegło końca o godzinie
1740. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Komisji
Barbara Grabowska – Członek Komisji
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
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